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  ةيفيرعت ةذبن
 ةيرادPا مولعلا ةيلكب ةمظنJا مسقب عياش روتكدلا قحتلإ .كلهتسBا ةيامح يناوقو يراجتلا نوناقلا ف دعاسم ذاتسأ ينارهشلا عياش روتكدلا
 ربوتكأ ىتحو 2013 ربوتكأ ذنم رضاحمك لمع مث 2013 ربوتكأ ىتحو 2011 ربمفون ذنم ديعمك لمع ثيح ;ـه ١٤٣٢ ماع ذنم نارR ةعماجب

 لاجم ف ةيلودلاو ةيلlا تارjؤBا نم ديدعلا عياش روتكدلا رضحو كراش .يلاeا تقولا ىتحو 2022 ربوتكأ ذنم دعاسم ذاتسأك مث 2022
 ريوطتب ىنعت يتلا تارودلا كلذكو ةيصصختلا ةينهBا ةيبيردتلا تارودلا نم ديدعلا عياش روتكدلا مدقي .كلهتسBا ةيامحو يراجتلا نوناقلا
 تاراهBا نم ديدعلاب عياش روتكدلا ىظحي .تtاsا نم ديدعلا ف ةيبيردتلا تراودلاو تامولبدلا نم ديدعلا ىلع لصح امك ,ةماعلا تاراهBا
 ثدحتي هنأ امك ,لمعلا ف ةعرسلاو ةقدلاو زات| لكشب ةموظنBا ءاضعأ عم لصاوتلاو دحاولا قيرفلا حورب لمعلاو ةراهv بوساeا مادختساك
  .ةيزيلPRاو ةيبرعلا يتغللاب

 ت0هؤ-ا

 لصح امك ,2011 ويلوي ف ضايرلاب دوعس نب دمحم مامPا ةعماجب ةعيرشلا صصخت ف سويرولاكبلا ةجرد ىلع ينارهشلا عياش روتكدلا لصح
 هاروتكدلا ةجرد مث 2013 ويلوي ف ضايرلاب دوعس نب دمحم مامPا ةعماجب ءاضقلل يلاعلا دهعBا نم ةمظنJا صصخت ف ريتسجاBا ةجرد ىلع
 .2022 ويام ف ةدحتBا ةكلمBاب Exeter ةعماج نم كلهتسBا ةيامحو يراجتلا نوناقلا صصخت ف ةفسلفلا ف

  ةيثحبلا تامامته2ا

 ةراجتلا لاجv صاخ مامتها هيدلو ,يراجتلا نوناقلا عيضاوم مظعم ف ايلعلا تاساردلا ثاحبأ ىلع فارشPاب ينارهشلا عياش روتكدلا دعسَي
 ;كلهتسBا قوقح ;ةلداعلا ريغ ةيراجتلا تاسرامBا ;ةلداعلا ريغ دقعلا طورش( ةيراجتلا دوقعلا ف كلهتسBا ةيامح ىلإ ةفاضPاب ةينورتكلPا
 يناوقو ,ماع هجوب ةيمèسPا ةعيرشلاب ةنراقBا تاساردلاو ,)كلذ ىلإ امو ;تاعزانBا ضفل ةليدبلا لولeا ;تنرتنPا ربع ةيراجتلا دوقعلا
 .صاخ هجوب يكلهتسBا دوقع لاجم ف يزيلPRا نوناقلاو يبوروJا داPêا
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Professional Summary 

Dr. Shaya Alshahrani is an assistant professor of commercial and consumer law. He joined the law department, of the 
College of Administrative Sciences, at Najran University in 2011; where he worked as a TA from November 2011 to 
October 2013, then as a lecturer from October 2013 to October 2022, and then as an assistant professor from October 
2022 to the present. He participated (as a presenter and attendee) in many local and international conferences in the 
field of commercial law and consumer protection. Alshahrani has been presenting highly specialised vocational training 
courses as well as courses that deal with the development of general skills. He also obtained many diplomas and training 
courses in various fields. Alshahrani has multiple skills, such as using the computer skillfully, working in a team spirit, 
being Self-motivated and well managed a polite personality, hard work to meet a task within a given time frame, excellent 
social skills, the ability to remain calm and work efficiently under pressure, and good organizational skills and 
interpersonal abilities. Alshahrani speaks both Arabic and English. 
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Alshahrani was awarded a Bachelor’s degree in Sharia law at Imam Muhammad bin Saud University in Riyadh in July 2011. 
He was also awarded a Master’s degree in Saudi Law from the Higher Judicial Institute at Imam Muhammad bin Saud 
University in Riyadh in July 2013, then awarded a PhD in the field of Commercial and Consumer Law at the University of 
Exeter in the UK in May 2022. 
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comparative studies of Sharia law in general, and the EU and English laws in the field of consumers contracts. 
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